



سياسة الاستدامة في الإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب - دبي Sustainability Policy in General Directorate of Residency & Foreigners Affairs

Introduction:

In line with the 17 goals of sustainable development of the United Arab Emirates that were signed and agreed upon at the United Nations Conference on the Sustainable Development Plan for 2030, which includes its 169 goals, and the national agenda for the UAE vision 2021 to achieve a sustainable environment. The General Directorate of Residency and Foreigners Affairs in Dubai employs the sustainability policy to build the basic pillars of work to achieve sustainable security for all citizens and residents in line with the strategic goals of the administration

Ownership of the policy: The policy is owned by the sustainability section.

The General Directorate of Residency and Foreigners Affairs in Dubai is committed to the following:

Economic Development Axis:

- Contribute to sustainable development to reduce overheads.
- Reducing the use of electrical energy at GDRFA Dubai.
- Diversification of income sources to increase revenues.

Social Development Axis:

- Raising job happiness to 100% and receive an award for the best work environment.
- Customer satisfaction.
- Providing Educational developments for the employees in the GDRFA Dubai.
- Providing health insurance for the employees, Moreover, a medical clinic at the General Directorate Head Office.

The Environmental Development Axis:

- Recycling consumer resources, reducing energy consumption and using clean energy.
- Reduce the use of transportation and using the renewable energy at work.
- Reduce technological risks and their uses in the future.
- To Review this policy by all divisions and stakeholders, further to updating it annually or when needed.

المقدمة:

انسجاماً مع الاهداف ال17 للتنمية المستدامة التابعة لدولة الامارات العربية المتحدة التي تم توقيعها والاتفاق عليها في مؤتمر الامم المتحدة لخطه التنمية المستدامة لعام 2030 والتي تشمل غاياتها ال169، و الاجندة الوطنية لرؤية الامارات 2021 لتحقيق بيئة مستدامة. تقوم الإدارة العامة للإقامة وشؤون الاجانب بدبي بتوظيف سياسة الاستدامة لبناء الركائز الاساسية في العمل وتحقيق الامن المستدام لجميع المواطنين والمقيمين بما يتماشى مع الاهداف الاستراتيجية للإدارة.

• ملكية السياسة : تعود ملكية هذه السياسة الى إدارة الريادة المؤسسية : قسم الاستدامة المؤسسية.

تلتزم الإدارة العامة للإقامة وشؤون الاجانب بدبي بما يلي:

محور التنمية الإقتصادية:

- المساهمة في التنمية المستدامة لتقليل النفقات العامة.
- تقليل استخدام الطاقة الكهربائية في الادارة العامة للإدارة العامة للإقامة وشؤون الاجانب.
- تنوع مصادر الدخل لزيادة الإيرادات.

محور التنمية الإجتماعية:

- الاهتمام برفع السعادة الوظيفية الى 100% والحصول على جائزة أفضل بيئة عمل.
- سعادة المتعاملين.
- الدورات التنقيضية لموظفي الإدارة العامة للإقامة وشؤون الاجانب دبي.

- توفير تأمين صحي للموظفين وعبادة طبية بالإدارة العامة للإقامة وشؤون الاجانب دبي.

محور التنمية البيئية:

- اعادة تدوير الموارد الاستهلاكية وتقليل استهلاك الطاقة واستخدام الطاقة النظيفة.

- تقليل استخدام وسائل النقل التقليدية الضارة بالبيئة واستخدام الطاقة المتجددة في العمل.

- الاهتمام بتقليل من المخاطر التكنولوجية واستخداماتها في المستقبل.
- مراجعة هذه السياسة من قبل المعنيين وتحديثها سنويا أو عند الحاجة.

20 MARCH

سعادة اللواء / محمد أحمد المري

مدير الإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب دبي

Major General / Mohammed Ahmed Al Marri

The General Manager of General Directorate of Residency
& Foreigners Affairs - Dubai

